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Vid mötet diskuterades förslaget till process för ordnat införande som MTA-cheferna tagit fram. 

Processen kan delas in i olika delar: anmälan av ny produkt, initial bedömning och beslut om 

produkten skall utvärderas, utvärdering och avslutningsvis beslut. Det är svårt att få en uppfattning om 

hur omfattande verksamheten skulle kunna bli, en gissning är att det skulle röra sig om maximalt tio 

produkter per år som behöver utvärderas. Det totala antalet nya produkter är dock mycket större, vilket 

innebär att urvalsprocessen är mycket viktig. Ett lämpligt nästa steg är att genomföra en pilot för att 

testa själva utvärderingssteget. Under en sådan pilot kommer vi att få en klarare bild av resursåtgång 

och metodrådets roll, men även en bild av vilka typer av produkter som lämpar sig för metoden, dvs. 

viktig information för hur urvalet skall göras, samt hur själva beslutsprocessen skall se ut. Vad gäller 

beslutsprocessen behöver en diskussion om ett framtida besluts status (rekommendation eller 

bindande) föras. 

Gruppens rekommendation är således att ge MTA-representanterna i uppdrag att genomföra en 

pilotutvärdering av en produkt som de själva väljer, för att sedan återrapportera senast under hösten 

2018. Beskrivning av urvalsprocess etc. får sedan ev. bli nästa steg. 
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